

Annual General Meeting Results

Date	13 May 2026	
Name of the Listed Company	Orascom Construction PLC	
Date and day of the meeting	Wednesday, 13 May 2026	
Start time of the meeting	4:30 p.m. (UAE time)	
End time of the meeting	4:42 p.m. (UAE time)	
Venue of the meeting	In person at 1501, F15, Tamouh Tower, Al Reem Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates, and virtually through an electronic link	
Chair of the General Assembly Meeting	Jérôme Guiraud, Chairman of the Board of Directors of the Company	
Quorum of the total attendance (percentage of capital)	75.83%	
Ordinary Resolution		
Resolution 1	THAT the financial statements (standalone and consolidated) as at and for the financial year ended 31 December 2025 be and are hereby approved.	Approved
Resolution 2	THAT the report of the Company’s external auditor for the financial year ended 31 December 2025 be and is hereby approved.	Approved
Resolution 3	THAT the Directors’ report on the company activities for the financial year ended 31 December 2025, be and is hereby approved.	Approved
Resolution 4	THAT the Board of Directors are released of liability for the financial year ended 31 December 2025.	Approved
Resolution 5	THAT Sami Haddad be and is hereby reappointed as a non- executive director of the Company, in accordance with the Company’s articles of association.	Approved
Resolution 6	THAT Nada Shousha be and is hereby reappointed as a non-executive director of the Company, in accordance with the Company’s articles of association.	Approved
Resolution 7	THAT KPMG Lower Gulf Limited be and is hereby appointed as independent external auditor of the Company for the financial year ending 31 December 2026.	Approved
Resolution 8	THAT, subject to Resolution 7 above being passed, the Board be and are hereby generally and unconditionally authorized to determine the remuneration for the external auditor, KPMG Lower Gulf Limited.	Approved



Osama Bishai
Chief Executive Officer

أبو ظبي، الإمارات العربية المتحدة / القاهرة، جمهورية مصر العربية / 13 مايو 2026

نتائج اجتماع الجمعية العمومية

التاريخ	13 مايو 2026
اسم الشركة المدرجة	شركة أوراسكوم كونستراكشون بي إل سي
تاريخ ويوم الاجتماع	الأربعاء، 1322 مايو 2026
وقت بدء الاجتماع	الساعة 4:30 مساءً (بتوقيت الإمارات)
وقت انتهاء الاجتماع	الساعة 4:42 مساءً (بتوقيت الإمارات)
مكان الاجتماع	حضورياً في مكاتب الشركة الكائنة في 1501، الطابق الخامس عشر، برج طموح، جزيرة الريم، أبو ظبي، الإمارات العربية المتحدة، وإلكترونياً من خلال رابط إلكتروني.
رئيس اجتماع الجمعية العمومية	جيروم جيرارد، رئيس مجلس إدارة الشركة
النصاب القانوني للحضور (نسبة مئوية من رأس المال)	75.83%

قرار عادي		
البند 1	الموافقة على القوائم المالية للشركة (المنفصلة والمجمعة) عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.	تمت الموافقة
البند 2	الموافقة على تقرير مدقق حسابات الشركة عليها عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31.	تمت الموافقة
البند 3	الموافقة على تقرير مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31.	تمت الموافقة
البند 4	الموافقة على إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.	تمت الموافقة
البند 5	الموافقة على إعادة تعيين السيد/ سامي حداد - كعضو مجلس إدارة غير تنفيذي في الشركة، وذلك وفقاً للنظام الأساسي للشركة.	تمت الموافقة
البند 6	الموافقة على إعادة تعيين السيدة/ ندى شوشة - كعضو مجلس إدارة غير تنفيذي في الشركة، وذلك وفقاً للنظام الأساسي للشركة.	تمت الموافقة
البند 7	الموافقة على تعيين مكتب KPMG Lower Gulf Limited مدققاً لحسابات الشركة عن السنة المالية التي تنتهي في 2026/12/31.	تمت الموافقة
البند 8	الموافقة على تفويض مجلس الإدارة في تحديد اتعاب مدقق حسابات الشركة بشكل عام ودون شرط، طبقاً لما سيسفر عنه القرار رقم (7) أعلاه.	تمت الموافقة

أشرف

أسامة بشاي
الرئيس التنفيذي